
                                                                         Z Á P I S N I C A 

                            z  01. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, 

                                  konaného dňa 03.01.2025  v zasadačke budovy OÚ. 

 

Prítomní:  
Starosta obce:                    Radoslav Ďuroška 
Zástupca starostu obce:   Anna Ďuratná  
 
Poslanci OZ:                        Ing. Milan Mizera  
                                              Lukáš Turčák 
                                              Žaneta Bambúchová 
                                              Mgr. Zuzana Škorvanková 
 
Hlavný kontrolór obce:    Ing. Stanislav Jančiga 
 
Neprítomní poslanci:       p. Martin Kuchta, Ing Milan Mečár 
 
Ďalší prítomní:                
 

 
Program:  

 

1.  Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky.  

     Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce  

2.  Prijatie VZN č.7/2024 o poplatkoch za pracovné úkony vykonávané obecným úradom 

v Obci Ochodnica.  

    Predkladá: p. Lukáš Turčák, poslanec OZ  

3. Diskusia  

4. Záver 
 

 

K bodu č. 1: 

Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Radoslav Ďuroška. Privítal 

všetkých prítomných, uviedol, že je prítomná  väčšina poslancov  a Obecné zastupiteľstvo je 

teda uznášaniaschopné.  

                                                                                                                                          

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje program zasadnutia OZ. 

 

Za:            5     Ing. Milan Mizera, p. Žaneta Bambúchová, p. Lukáš Turčák, p. Anna 

Ďuratná, Mgr. Zuzana Škorvanková  

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 1/2025  bolo prijaté.                          

 



Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

 Do návrhovej komisie starosta určil:  p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera 

 Overovatelia zápisnice:                       p. Lukáš Turčák, p. Anna Ďuratná   

 Zapisovateľka:                                    Mgr. Dana Červená 

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ schvaľuje:  

návrhovú komisie: p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera   

overovateľov zápisnice  p. Lukáš Turčák, p. Anna Ďuratná  

       zapisovateľku p. Dana Červená  

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, p. Lukáš Turčák, Ing. Milan Mizera,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

              Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 2/2025  bolo prijaté.          

                 

K bodu č. 2: 

Prijatie VZN č.7/2024 o poplatkoch za pracovné úkony vykonávané obecným úradom v  

Obci Ochodnica.  

 

p. kontrolór -  Ak sa prenájme sála  pre charitatívny účel musia splniť podmienky. Musia  nám 

preukázať, že ide o Občianske združenie.  

Návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli dňa 16.12.2024 na pripomienkovane. Neboli prijaté 

žiadne pripomienky. Návrh obsahoval zmenu poplatku za sálu KD na ples a zábavu. Ďalej sa 

doplnil charitatívny účel.   

p. Turčák - Navrhli sme poplatok za sálu znížiť na 250 € za akcie(ples).  

p. kontrolór- Navrhovaná suma je podhodnotená. Poplatok za charitatívny účel je dobre 

nadstavený.   

p. kontrolór - Definoval podmienky charitatívneho  účelu - zámeru :   

Z charitatívneho  účelu  sa neodvádza daň. Finančné prostriedky sa  použijú  na účel, pre ktorý 

bol zriadený. Musí to byť nezisková organizácia. Aby sme vedeli, že sa použili na stanovený 

účel  musia nám podať správu. Tá musí obsahovať,  aký bol prínos a výdaj. Musíme urobiť 

zmluvu o prenájme.  Začína sa špekulovať, že sa koná v KD iné podujatie, ako je nahlásené na 

OU. Môže sa vykonávať  kontrola, či nájomníci nás nezavádzajú. Vykonať ju môžu  

zamestnanci, kontrolná komisia - toto neobsahuje poriadok, treba doplniť.   

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ schvaľuje:  

 

OZ v Ochodnici sa uznáša s opodstatnenou námietkou na VZN č. 7/2024 o poplatkoch za 



pracovné úkony vykonávané obecným úradom v Obci Ochodnica. 

 

Za:            4 p. Žaneta Bambúchová, p. Lukáš Turčák, p. Martin Kuchta,  Mgr. Zuzana 

Škorvanková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1   Ing. Milan Mizera 

              Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 3/2025  bolo prijaté.          

 

K bodu č. 3: 

Diskusia   

p. Turčák - Prizvaný autorizovaný statik podal vyjadrenie, že v priestore na poschodí nad KD  

sa môže odstrániť priečka, ktorá oddeľuje miestnosti.   

p. Mečár -  Vykonal som obhliadku povoleného prestrešenia vstupu do sály KD. Sú tam trochu 

zmeny  oproti predloženej projektovej dokumentácie.    

Ďalej navrhujem stanoviť termíny zasadnutie na 1.polrok  2025.   

30.01.2025 o 16:00 hod.  

27.02.2025 

11.04.2025 

12.06.2025 

 

K bodu č. 4:  

Záver  

Starosta skonštatoval, že verí v to, že dnešné zasadnutie splnilo svoj účel.  Poďakoval všetkým 

za prítomnosť  a ukončil zasadnutie.  

 

 

Zapísala:  Dana Červená, zamestnankyňa  OÚ.  

 

 

      Anna Ďuratná                                                         Lukáš Turčák 

       I. overovateľ                                                         II. Overovateľ 

 

 

 

                                                                         Radoslav Ďuroška, starosta obce 

 

 

 

 

 

 



 


